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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem kaphat több kedvezményes díjszabású 
áramot a gázt nem használó háztartás?" 

Miért nem kaphat több kedvezményes díjszabású áramot a gázt nem használó háztartás?

 

Tisztelt Miniszter úr!

 

Az alábbi írásbeli kérdésemre a Dr. Koncz Zsófia által aláírt levél semmilyen formában nem ad
választ.

Ráadásul úgy tűnik,  hogy hiába jelzem azt,  hogy ezek az írásbeli  kérdések a tucatjával özönlő
állampolgári levelek nyomán születnek, államtitkár asszony még mindig az én saját „a rövidtávú
politikai haszonszerzést szolgáló hamis állításomnak” tartja a nehéz élethelyzetbe került magyar
választók leveleit.

Tekintettel  tehát  arra,  hogy a válasz még csak érintőlegesen sem találkozik a levelével hozzám
forduló választópolgár gondjaival, így azt elfogadni nem tudom, hanem változatlan formában újra
benyújtom. Teszem mindezt annak reményében, hogy Magyarország Kormányának képviselőjeként
végre ráébred, hogy milyen problémákkal küzd az ország és a felmerült kérdésekre érdemi választ
ad.

 

Hazai  választópolgár  levelében arról  tájékoztatott,  hogy otthonában nem használ  gázt,  gázórája
sincsen.  Pedig a  gáz kedvezményes árának határa 63645 MJ/év azaz 5303,75 MJ/hó.  Ez  kWh
egységre könnyen átszámolható, ha a MJ-t kJ-ra (1000-szeres), a  kJ=kWs értéket pedig kWh-ra
(3600-ad része) számoljuk át: 63645/12 = 5303,75 MJ/hó 5303,75/3,600 = 1473 kWh/hó. Ennyi a



 
kedvezményes gázmennyiség. Az áram esetén ez 210 kWh/hó.  Hétszeres a kedvezményes küszöb
gázra!

Mivel  háztartásában minden villamos energiával működik,  így a  fenti  kedvezményes díjszabású
gázfogyasztási lehetőséget nem tudja kihasználni. Ebből eredően viszont átlépi a jogszabály által
meghatározott  átlagfogyasztás szintjét.  Történik mindez annak ellenére,  hogy továbbra sem vált
ugyan nagyfogyasztóvá, mégis várhatóan kiugróan magas áramszámlát kell fizetnie. 

Dömötör  Csaba,  a Miniszterelnöki  Kabinetiroda parlamenti  államtitkára éppen a hasonló esetek
kapcsán a Kossuth rádió július 17-én sugárzott, Vasárnapi újság című műsorában úgy fogalmazott,
hogy még dolgoznak a szakemberek az új rezsivédelmi szabályok részletein, de külön foglalkoznak
azok helyzetével, akik csak áramot fogyasztanak, gázt pedig egyáltalán nem, vagy csak nagyon
keveset használnak. Azóta már két hónap is eltelt, a fűtési szezon egyre közeledik, így a megígért
kormányzati intézkedés is időszerűvé vált.

 

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

1.  Miért  nem kaphatnak  több kedvezményes  díjszabású  áramot  a  gázt  nem használó,  villamos
energiával fűtő háztartások?

2. Milyen egyéb segítséget kívánnak nyújtani a csak villamos energiát használó háztartásoknak a
rezsiköltségek fedezésében?

3. Mikor hozzák nyilvánosságra a vonatkozó szabályozás részleteit?

 

Válaszáról az érdeklődő választópolgárokat természetesen tájékoztatni fogom.
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